
Zápis č. 8
ze zasedání ZASTUPITELSTVA OBCE MUKAŘOV

konaného dne 9.6.2015 od 19.00 hod.
v zasedací místnosti OÚ Mukařov

Přítomni: T. Bergmann, K. Budínová, PhDr. K. Čadilová, Ing. P. Doležel (2000),  Ing. M. Eichnerová, 
R. Hegyi, Ing. R. Hejduk, Mgr. O. Jakob, JUDr. J. Klimentová, K. Křepelka, F. Pokorný, R. 
Semanský, Ing. J. Šavrda, Ing. P. Zima

Omluven: Ing. P. Třeštík

Hosté: Ing. J. Řehák (starosta obce Louňovice), M. Nečas (místostarosta obce Tehovec),
                        JUDr. Z. Pospíšil (starosta obce Doubek), J. Chadraba (starosta obce Babice), 
                        Dr. J. Novotná (ředitelka ZŠ Mukařov), Dr. J. Šalda a další – viz. presenční listina

Zasedání  zastupitelstva  zahájil  starosta  obce  Rudolf  Semanský  v 1900 hod.  uvítáním  přítomných
zastupitelů  a  hostů.  Zastupitelstvo  se  sešlo  v  usnášení  schopném  počtu  a  následně  odsouhlasilo
předložený návrh bodů programu, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

Zapisovatelka:  PhDr. K. Čadilová                           Ověřovatelé: Mgr. O. Jakob, F. Pokorný

Program:

1. K  ontrola úkolů a  usnesení z předešlých zasedání  
2. Schválení závěrečného účtu obce 2014  
3. Schválení účetní závěrky obce 2014  
4. Vypsání soutěží na dodávku vybavení ZŠ  
5. Řešení parkovacích míst u ZŠ Mukařov  
6. Informace o přípravě výběrového řízení na zhotovitele MŠ Mukařov  
7. Vypsání soutěže na výběr provozovatele V     a K  
8. Oznámení o získání dotace na dodávku techniky pro svoz bioodpadu  
9. Výsledek posouzení došlých nabídek na dodávku techniky pro svoz bioodpadu  
10. Stav zpracování připomínek k     územnímu plánu  
11. Příprava dokumentů pro podání žádosti o dotaci na SFŽP na výstavbu vodovodu a splašková 
kanalizace s     ČOV Srbín – Žernovka   
12. Uzavření kupní smlouvy na prodej pozemků 827/3 a 827/4 v     Žernovce  
13. Návrh směny poz. č. 629/2 k.ú. Žernovka za část poz. č. 414/33 k.ú. Srbín  
14. Návrh prodeje poz. č. 412/17 k.ú. Štíhlice  
15. Stanovisko právní kanceláře ke kauze Fialková  
16. Různé  
Byt v MŠ Mukařov – došlé nabídky
Využití bývalých ordinací lékařů v budově OÚ

1. Kontrola úkolů a usnesení z předešlých zasedání
9g/6/15 - Úprava znění jednacího řádu Zastupitelstva obce – trvá (Semanský)

6/4/15 - Smlouva o spolufinancování přístavby ZŠ
Proběhla diskuse se starosty spádových obcí o nové verzi smlouvy o spolufinancování přístavby a dalších
možnostech  řešení  vztahů  ke  spádové  škole  (např.  svazková  škola).  Vzhledem ke  krátkému  času  na
seznámení se smlouvou byl bod odložen na další zasedání ZO, starostové spádových obcí byli  vyzváni
k předložení konkrétních připomínek ke smlouvě do 30. 6. 2015

2000 příchod Ing. Doležel
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2. Schválení závěrečného účtu obce 2014
Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje Závěrečný účet obce za rok 2014 s výhradou dle nálezu 
kontrolního orgánu Krajského úřadu a bere na vědomí přijatá nápravná opatření.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 2/8/2015 bylo přijato.

p. Pokorný  doplnil, že je třeba vypracovat metodiku pro zadávání zakázek malého rozsahu doporučenou 
krajskou kontrolou.
Ing. Zima: Metodiku připravuje Rada obce.

3. Schválení účetní závěrky obce 2014
Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku obce za rok 2014. 

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 3/8/2015 bylo přijato.

4. Vypsání soutěží na dodávku vybavení ZŠ
ing.  Zima:  Jedná se o  dvě samostatné souběžné soutěže  – na informační  technologie  a  mobiliář  budovy.
Administrátorem soutěží je p. Framberk z firmy Accon Managers & Partners. Zadávací dokumentace obsahuje
přesnou specifikaci mobiliáře a počítačového vybavení.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  schvaluje  zadávací  dokumentaci  a  vypsání  soutěže  na  dodávku  IT
vybavení základní školy a ustavuje hodnotící komisi, která zároveň plní funkci komise pro otevírání obálek,
ve složení:  Zima, Novotná, Hejduk, Řehák, Nečas,  náhradníci: Semanský, Chvojka.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 14/8/2015 bylo přijato.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje zadávací dokumentaci a vypsání soutěže na dodávku nábytku,
vybavení  a školních pomůcek pro vybavení základní školy a ustavuje hodnotící komisi, která zároveň plní
funkci komise pro otevírání obálek, ve složení:  Zima, Novotná, Hejduk, Řehák, Nečas
náhradníci: Semanský, Chvojka.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 15/8/2015 bylo přijato.

5. Řešení parkovacích míst u ZŠ Mukařov
p.  Semanský:  bylo  zpracováno  několik  variant  řešení  parkování  u  základní  školy,  které  byly  zastupitelům
rozeslány k posouzení.
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p. Pokorný: doporučuje, aby zastupitelstvo zvážilo i možnost řešit dopravu jednosměrným průjezdem po areálové
komunikaci uvnitř areálu školy za předpokladu jejího rozšíření  a vybudování výškově odděleného chodníku pro
pěší.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  schvaluje  navržené  řešení  p.  Pokorného  a  doporučuje  jeho  realizaci.
Pověřuje starostu obce provedením poptávkového řízení na zhotovitele stavby, která musí být dokončena do
1.9.2015. Projekt parkování v ul. U Zelené cesty bude realizován v ro. 2016.  

Hlasování: pro 12 Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, Křepelka, Pokorný,  
Semanský, Šavrda, Zima       

proti 0
zdržel se 2 Bergmann, Klimentová

Usnesení 1/8/2015 bylo přijato.

6. Informace o přípravě výběrového řízení na zhotovitele MŠ Mukařov
p. Semanský:  Návrh zadávací dokumentace pro výběrové řízení na dodavatele stavby a smlouvy o dílo byl
rozeslán zastupitelům..Návrh smlouvy byl zpracován velmi podrobně firmou, která v současnosti provádí stavební
dozor na přístavbě školy.
Ing. Šavrda: V zadávací dokumentaci je potřeba upravit formulaci podmínek na subdodávky: „Maximální výše
celkového podílu prací dodaných podzhotoviteli je 40 %.“
p. Pokorný: Termín realizace a dokončení stavby upravit na 30. 6. 2016.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje zadávací dokumentaci pro výběrové řízení  na zhotovitele MŠ
Mukařov  s úpravami navrženými Ing. Šavrdou a p. Pokorným.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 4/8/2015 bylo přijato.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje  návrh smlouvy o dílo  pro výběrové řízení  na zhotovitele  MŠ
Mukařov

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 5/8/2015 bylo přijato.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje vypsání výběrového řízení na zhotovitele MŠ Mukařov.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 6/8/2015 bylo přijato.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje výběrovou komisi pro otevírání obálek a hodnocení nabídek pro 
výběrové řízení na zhotovitele MŠ Mukařov ve složení: Ing. Rak, Semanský, Pokorný, Hegyi, Čadilová, 
náhradníci: Zima, Šalda, Bergmann
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Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 7/8/2015 bylo přijato.

7. Vypsání soutěže na výběr provozovatele V a K
Ing. Zima: Dokumentace pro koncesní výběrové řízení byla konzultována se Státním fondem životního prostředí 
ČR. Předložený návrh k hlasování je finální verze.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  schvaluje  zadávací  dokumentaci  pro  výběrové  řízení  na  provozovatele
vodovodu a kanalizace v obci a vypsání soutěže v souladu s podmínkami SFŽP ČR.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 8/8/2015 bylo přijato.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo  schvaluje  výběrovou komisi  pro  otevírání  obálek  a  hodnocení  nabídek
soutěže na výběr provozovatele vodovodu a kanalizace ve složení: Semanský, Jakubíček, Pokorný, Zima,
Šalda; náhradníci: Čadilová, Bergmann, Křepelka

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 9/8/2015 bylo přijato.

8. Oznámení o získání dotace na dodávku techniky pro svoz bioodpadu
Dr. Šalda: Obec získala dotaci na nákup speciálního svozového vozidla –  nákladní vozidlo kategorie multicar s
příslušenstvím, které obsahuje např. 7 ks kontejnerů a samostatný drtič větv. Celková výše dotace  3.672.000,- Kč
včetně DPH, spolufinancování obce je 303.470,- Kč (po odečtu DPH).

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje přijetí dotace z Prioritní osy 4 OP ŽP poskytované SFŽP ČR na
akci „Vybudování systému odděleného sběru bioodpadu s nákupem svozové techniky v obci Mukařov, okres
Praha-východ“ a pověřuje starostu podpisem smlouvy o poskytnutí podpory.

Hlasování: pro 13 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda

proti 0
nepřítomen 1 Zima 

Usnesení 10/8/2015 bylo přijato.

9. Výsledek posouzení došlých nabídek na dodávku techniky pro svoz bioodpadu
Návrh usnesení: Zastupitelstvo na základě výsledku výběrového řízení a doporučení výběrové komise schvaluje
vítěze veřejné zakázky pro „Vybudování  systému odděleného sběru  bioodpadu s nákupem svozové  techniky
v obci Mukařov, okres Praha-východ“ firmu Unikont Group s.r.o, která byla vybrána ze tří došlých nabídek,.

Hlasování: pro 13 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda

proti 0
nepřítomen 1 Zima 

Usnesení 11/8/2015 bylo přijato.
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10. Stav zpracování připomínek k územnímu plánu
Ing.  Eichnerová: Jednotlivé  připomínky  došlé  od  veřejného  projednání  v srpnu  2014  až  do  jara  2015  byly
vyhodnoceny a  ty,  které  byly  v rámci  pracovního  jednání  zastupitelů  shledány jako  oprávněné  a  jsou  podle
zpracovatele technicky proveditelné, zpracovatel územního plánu Ing. arch. Sixta zapracovává do nového návrhu.
Ten bude předložen k novému veřejnému projednání. Jeho termín lze očekávat nejdříve v září
p.  Semanský: OÚ  nově  obdržel  připomínku  od  vlastníků  st.  parcely  č.  592/12  v k.ú.  Žernovka,  manž.
Navrátilových, jež je v novém územním plánu zahrnuta do tzv. stavebních rezerv, přesto, že v původním ÚP je
vedena  jako  stavební   a  majitelé  již  do  pozemku  investovali,  aby  jej  připravili  pro  stavbu.  Vlastníkům bylo
doporučeno,  aby dodali  doklady o provedených investicích,  obec poté  navrhne změnu návrhu ÚP v souladu
s platnými předpisy.
Ing. Doležel, p. Pokorný: Zastupitelé neobdrželi konečnou podobu požadavků na změny v návrhu ÚP vzešlou z
pracovního jednání.
p. Semanský:  tyto pokyny obce byly předány architektovi a Odboru územního plánování k vyhodnocení. Ještě
během zasedání zastupitelstva budou přeposlány mailem všem zastupitelům. 

V následné diskusi s veřejností se řešilo odstranění ochranného pásma kolem silnice 1. třídy, které však bylo 
navrženo k odstranění a vypuštění z návrhu ÚP již před  veřejným projednáním v srpnu 2014. Ochranné pásmo již
není v textové ani grafické podobě ÚP.

Ing. Doležel: Navrhuje další pracovní jednání nad vyhodnocením námitek a připomínek předaným obcí na Odbor
ÚP. 
p.  Semanský: Pracovní  jednání  nic  neřeší,  protože  z něj  nebude  závazný  výstup  –  schválené  usnesení
zastupitelstva. Doporučuje v tomto případě svolat jednání zastupitelstva, kde bude o připomínkách a návrzích
hlasováno.
Ing.  Eichnerová: Pokud  mají  zastupitelé  zájem,  je  možné  úpravy  návrhu  ÚP na  základě  těchto  informací
pozastavit a zařadit jejich vyhodnocení na program dalšího jednání ZO, kde se o nich může jednotlivě hlasovat. 
p. Bergmann: v tom případě nechť jsou všechny případné připomínky zaslány předem e-mailem.
p. Semanský: Termín pro zaslání připomínek, které budou zařazeny na následující jednání ZO, je 17. 6. 2015.

11. Příprava dokumentů pro podání žádosti o dotaci na SFŽP na výstavbu vodovodu a
splašková kanalizace s ČOV Srbín – Žernovka 

p.  Semanský: Pokračuje  příprava  projektové  dokumentace  pro  územní  řízení  (včetně  přemístění  již  dříve
projektované ČOV), aby byla obec připravena ve chvíli,  kdy budou vypsány dotace. Náklady na dokumentaci
nepřevyšuji prostředky alokované v rozpočtu. 
Projekt je natolik rozsáhlý, že zřejmě nebude možné podat žádost v prvním kole výzev, proto by měl projekt být
rozdělen do etap, aby bylo možné podat žádost na rozšíření ČOV a návazných sítí. Přemístění ČOV je závislé na
schválení nového územního plánu.
Ing. Zima: Mimoto je řešena příprava rozšíření ČOV v Mukařově, kde je připravena projektová dokumentace
v rozsahu pro stavební povolení a vypsání soutěže, vyřizuje se stavební povolení. Odhadované celkové náklady
na zhotovení jsou 4,5 mil. s DPH. Je reálné do konce roku vysoutěžit zhotovitele a zahájit přípravné práce, ale
čeká se na vyhlášení výzev SFŽP (předpoklad 07-09/2015).
p. Pokorný: prioritou je přivedení vody do Žernovky, jako první by se měl vybudovat hlavní řad.
Ing. Zima: Aktuální priorita je zasíťování Srbína vodovodem (směrem k Požáru), žádost o dotaci by proto měla
být připravena i samostatně na vodu, nečekat na projekt kanalizace, ale připravovat paralelně. Na Žernovce je
naopak nutné řešit oboje společně, protože se bude potrubí ukládat do skály a náklady budou velmi vysoké.

12. Uzavření kupní smlouvy na prodej pozemků 827/3 a 827/4 v Žernovce
p.  Semanský: Záměr byl  schválen zastupitelstvem a v souladu se zákonem zveřejněn na úřední desce,  po
uběhnutí lhůty je možno schválit kupní smlouvu.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje uzavření kupní smlouvy na prodej pozemků č. 827/3 a 827/4 k. ú.
Žernovka za cenu 500,- Kč/m2.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 12/8/2015 bylo přijato.

Zápis č. 8 5/7



13. Návrh směny poz. č. 629/2 k.ú. Žernovka za část poz. č. 414/33 k.ú. Srbín
p.  Semanský: Jedná se  o  pozemek nad hospodou  Montgomery,  který  historicky  vždy  sloužil  jako  veřejné
prostranství. Nyní je v majetku pana Durka, je oplocen a není na něj přístup.  Obec, i pan Durek mají zájem
směnit tento pozemek za část pozemku „na Čapiku“, kde pan Durek provozuje kompostárnu. Jelikož v Žernovce
se jedná o stavební pozemek a na Srbíně o ornou půdu nebo ostatní plochu, je navržen poměr pro směnu 1:3. 
p. Pokorný: Nesouhlasím se směnou v nevýhodném poměru, navrhuji buď jednat o směněn 1:1, nebo vzájemný
pronájem pozemků – kompostárny a žernovského pozemku.
p. Křepelka: Pronájem už se v minulosti  neosvědčil,  nebude-li  pozemek v majetku obce, nebude vůle do něj
investovat a provádět na něm úpravy. Pozemek je ideální pro podporu veřejného života na Žernovce.
p.  Bergmann: Navrhuji  do příštího  zasedání  ZO projednat  obě varianty.  V případě,  že  nedojde  k  dohodě s
vlastníkem , bude obec trvat na uvedení pozemku, který je v současné době zasypán sutí a kameny, do stavu,
který bude v souladu s podmínkami ÚP.
Zastupitelstvo pověřuje starostu jednáním s p. Durkem. Do červencového zasedání podá zprávu.

14. Návrh prodeje poz. č. 412/17 k.ú. Štíhlice
Ing. Eichnerová: Jedná se o kus pozemku na kraji lesa podél potoka, o výměře 1949 m 2, roste tam bolševník,
pro obec nemá žádnou hodnotu, zájemce tam chce pravděpodobně vybudovat rybníček. 
p. Semanský: Cena za případný prodej není zřejmá, bude stanovena do příštího zasedání. Zastupitelé mohou
zasílat  své návrhy prodejní ceny do příštího zasedání.

15. Stanovisko právní kanceláře ke kauze Fialková
p. Semanský seznámil zastupitelstvo se stanoviskem právní kanceláře, jež zastupuje obec Mukařov. Z tohoto
stanoviska vyplývá, že obec nemůže podat společnou žalobu s vlastníky nemovitostí v ul. Fialková.
JUDr.    Klimentová: Stanovisko  právní  kanceláře  NOVOTNÝ,  KUNEŠOVÁ &  spol.  je  rozdílné  od  stanoviska
kanceláře Hraba a Consortes, neboť nepostihuje případ od prvopočátku. 
p. Semanský: Požádám právní kancelář o vysvětlení rozdílu mezi jejím stanoviskem v a stanoviskem a.k. Hraba
a consortes, jež nabízí právní zastoupení obyvatel z ulice Fialková.

16. Různé
a) Byt v     MŠ Mukařov – došlé nabídky  

p. Semanský: Nabídka na školnické práce v areálu školy a školky spojené s nájmem bytu v ul. U Zelené cesty,
Mukařov došla od pana Balvína, další nabídka se týkala pouze funkce údržbáře bez požadavku na byt.
Ing.  Zima: Podmínky výkonu funkce  správce  budou přesně  specifikovány na  základě  podkladů  ze  základní  a
mateřské školy, které p. Zima zpracuje a budou zaslány zastupitelům na vědomí. Schvaluje Rada obce.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s pronájmem služebního bytu v č.p, 200 U Zelené cesty panu 
Balvínovi
Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 

Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima
proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 13/8/2015 bylo přijato.

b)  Využití bývalých ordinací lékařů v     budově OÚ  
p. Semanský: obec obdržela nabídku praktického lékaře (MUDr. Monika Klimentová) na zajištění lékařské péče
od 09/2015 (jednou až dvakrát týdně), další zájemce je paní Václavíková, která má zájem využít prostory pro
kancelář sociálních služeb; první patro zásadně nevadí, služba bude fungovat jako terénní.
Ing. Doležel, JUDr. Klimentová, MgrJakob: doporučují zatím nehlasovat, v obci je potřebnější je dětský lékař.
Bylo by vhodné některého oslovit a nabídnout mu prostory. Je možné oslovit i lékařskou komoru.
p. Semanský: Předložené nabídky se tedy odkládají, poptáni budou dětští lékaři, příp. lékařská komora s 
nabídkou volných míst.

c)  Zpráva z     Finančního výboru
Ing. Doležel: FV doporučuje otevřít na zastupitelstvu diskusi o rozpočtu na rok 2016, doporučuje konsolidační
variantu spočívající v dokončení rozpracovaných projektů a nezahajováních nových a zpracování dlouhodobého
finančního výhledu obce.
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d)  Pamětní mince obce
p. Pokorný: Je potřeba stanovit podmínky pro prodej pamětních mincí obce.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje ceny za prodej pamětních mincí obce, vč. DPH: mosazná - 
100,- Kč; pozlacená mosaz – 400,- Kč; celostříbrná - 950,- Kč; celozlatá - 19.000,- Kč.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 16/8/2015 bylo přijato.

e)  Oznámení Ing. Eichnerové o odstoupení z     funkce zastupitelky
starosta oznámil,  že  Ing.  Marcela  Eichnerová  podala  svou  rezignaci  na  mandát  zastupitele  k  30.6.2015
z osobních důvodů a s tím souvisejícíh funkcí – místostarostka a člen rady obce. Poděkoval Ing. Eichnerové za
dosavadní práci  a ocenil  její  přínos zejména ve věci  Územního plánu obce.  Zastupitelstvo bere informaci na
vědomí, náhradníkem na uvolněný mandát od 1. 7. 2015 je p. Semanská.
Ing. Eichnerová: poděkovala za uznání a z důvodu kontinuity v přípravě územního plánu navrhla s účinností od
1.7. 2015 schválit  p. Semanského jako pověřeného zastupitele pro územní plán.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  schvaluje  Rudolfa  Semanského  jako  pověřeného  zastupitele  pro
územní plán obce  Mukařov.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 17/8/2015 bylo přijato.

f) Vícenáklady na stavbě základní školy
p. Semanský: Na stavbě ZŠ vznikly vícenáklady, které souvisejí s dodáním prvků nutných pro splnění požadavků
požárního stavebního technika. Jedná se o požární otevírání dveří, záložní zdroj výtahu a nehořlavý zateplovací 
systém. Celkové náklady činí cca 300.000,- Kč bez DPH.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje změnový list  ke stavbě základní školy obsahující  vícenáklady
vynucené dodatečnými požadavky na požární bezpečnost ve výši cca 300 tis. Kč bez DPH.

Hlasování: pro 14 Bergmann, Budínová, Čadilová, Doležel,  Eichnerová, Hegyi, Hejduk, Jakob, 
Klimentová, Křepelka, Pokorný,  Semanský, Šavrda, Zima

proti 0
zdržel se 0 

Usnesení 18/8/2015 bylo přijato.
______________________________________________________________________________________

Zasedání bylo ukončeno v 2305 hod.

Ověřovatelé: Mgr. O. Jakob..........................                                       

                                                                                                                                   ................................... 
                                                                                                                                      Rudolf Semanský
                                                                                                                                           starosta obce
                                       F. Pokorný …........................  
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